
 
 

Protokół Nr 28/2013 
 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Kluczborku w dniu 
11 czerwca 2013 roku. 
 
Przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Mierzwa 
 
Lista obecności w załączeniu. 
 
Porządek posiedzenia: 
 
 1.Otwarcie posiedzenia. 

 2.Analiza materiałów na XXXII sesję .  
 3. Wolne wnioski.  

4.Zamknięcie posiedzenia.   
          

 Zaproszeni: 
 

1. Wanda Słabosz-Skarbnik Powiatu.  
 
Ad.1 
 
Przewodniczący Komisji  przywitał wszystkich zebranych i przedstawiła porządek 
dzisiejszego posiedzenia. Do przedstawionego porządku Członkowie Komisji nie wnieśli 
żadnych uwag jednogłośnie go zatwierdzając 
 
Ad.2 
 
Pani Skarbnik przeczytała negatywną opinię Regionalnej Izby obrachunkowej  
o sprawozdaniu zarządu powiatu z wykonania budżetu za 2012 rok. Kolejno Przewodniczący 
komisji przeczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi 
Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok. Kolejno pani Skarbnik przeczytała opinię  
z zastrzeżeniami Regionalnej Izby Obrachunkowej  o wniosku Komisji Rewizyjnej.  
Głos zabrał pan Starosta, który przedstawił prezentacje dotyczącą wyjaśnienia 
poszczególnych zagadnień, które wpłynęły na negatywna opinię RIO o sprawozdaniu 
z wykonania budżetu za 2012 rok.  Powyższa prezentacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Radny Leszek Mierzwa zapytał, co w przypadku, gdy wyrok NSA będzie dla nas 
niekorzystna, i zadłużenie względem Siemensa trzeba będzie zaliczyć do zadłużenia powiatu. 
Pan Starosta odpowiedział, że wtedy zastąpi umowę zawartą z Siemensem na inną umowę,  
od 21 stycznia 2013 r. obowiązuje nowa ustawa o partnerstwie publiczno-prywatnym, według 
nowych przepisów umowa z Siemensem odpowiada umowie zawartej w partnerstwie 
publiczno-prywatnym. ,Pan Starosta stwierdził, ze umowy takie nie stanowią długu 
publicznego, więc będzie można z tego skorzystać. Pan Starosta poruszył jeszcze kwestie 
obligacji przychodowych, które można by również tutaj zastosować. Pan Starosta 
poinformował, ze ważną rzeczą jest również w tym przypadku fakt, że umowa z Siemensem 
wpisana jest w system upustów z tytułu wcześniejszej spłaty całego zobowiązania. Pan 
Starosta dodał, ze dotychczas spłaciliśmy około 5 mln. zł.  głównie ze środków z NFOŚ.  Pan 
Starosta dodał, że  w umowie przerzucone są na Siemens koszty utrzymania obiektów, ważne 
również są poczynione oszczędności na ogrzewaniu.  
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Pa Starosta zwrócił uwagę na fakt, że od 1 stycznia 2014 r. zacznie obowiązywać art. 243 
ustawy o finansach publicznych. Odnośnie indywidualnego wskaźnika spłat, on będzie 
decydujący, nie poziom zadłużenia jednostki, ale ten wskaźnik.  
Pan Starosta dodał, ze wszystkie dokumenty związane z postepowaniem sadowo-
administracyjnym w sprawie dotyczącej sporu z RIO w Opolu o zadłużenie względem 
Siemensa są dostępne w Biurze Rady . 
Kolejno Przewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym Powiatu 
Kluczborskiego za 2012 rok, radni nie wnieśli zapytań do projektu 8 głosami za, przy 1 
wstrzymującym się przyjęli pozytywną opinie o powyższym projekcie uchwały. Kolejnym 
projektem był projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z 
tytułu wykonania budżetu za rok 2012, radni 8 głosami za, przy 1 wstrzymującym się przyjęli 
pozytywną opinie o powyższym projekcie. Kolejnym przedstawionym projektem uchwały był 
projekt w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu 
Kluczborskiego za 2012 rok, radni nie wnieśli zapytań do projektu , 8 głosami za, przy 1 
wstrzymującym się przyjęli pozytywną opinię o powyższym projekcie uchwały. Kolejnym 
projektem na XXXII sesję był projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2013 Nr XXVII/209/2012 Rady Powiatu w Kluczborku, 
e/zmiany wieloletniej prognozy finansowej, radni nie wnieśli zapytań do projektu, 9 glosami 
za przyjmując pozytywna opinie o powyższym projekcie uchwały. Kolejno Przewodniczący 
komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany  Uchwały   Nr  XXIX/227/2013  Rady   
Powiatu   w  Kluczborku z dnia  21 marca 2013 r. w sprawie określenia zadań do realizacji ze 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok, radni 
nie wnieśli zapytań do projektu, 9 głosami za pozytywnie opiniując powyższy projekt. 
Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie wygaszenia uchwały Nr XLIV/325/2006 
Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 26 października 2006 r. w sprawie ustalenia organizacji 
oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Powiatowym Ośrodku Interwencji kryzysowej 
w Kluczborku. Radni nie wnieśli zapytań do projektu, jednogłośnie 9 głosami za pozytywnie 
go opiniując. Kolejno Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia stanowiska Rady Powiatu w Kluczborku dotyczącego funkcjonowania ratownictwa 
medycznego na terenie powiatu kluczborskiego, radni 9 głosami za pozytywnie zaopiniowali 
powyższy projekt uchwały. Kolejno Przewodniczący komisji  przedstawił projekt uchwały  
w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej, drogi nr 1327 O położonej na terenie 
Powiatu. Radni nie wnieśli zapytań do projektu uchwały, 9 głosami za pozytywnie go 
opiniując.     
 
Ad. 3 
 
Głos zabrał pan Starosta, który poinformował, że jeżeli chodzi o zaplanowane inwestycje  
to odbudowa drogi na Os jest prawie gotowa, zaangażowanie gminy Lasowice jest bardzo 
duże, jeżeli chodzi o ul Strzelecką  i Wierzbicę Górną, umowy z wykonawcami są podpisane,  
w miesiącach wakacyjnych rozpoczną się prace, jeżeli chodzi o inkubator na Dworcu PDS,  
to od lipca rozpoczną się prace na dworcu związane z wyburzeniem tego co jest i budowa 
nowego obiektu. Pan Starosta poinformował, ze wykonawca postawi kontener 
klimatyzowany, tak że przez zimę, pasażerowie będą mogli tam kupować bilety, jeżeli chodzi 
o DPS , to jesteśmy na etapie ogłaszania przetargu na wyłonienie wykonawcy. Pan Starosta 
poinformował, że w czasie został odłożony przetarg na pracownię w ZSP Nr 2 CKU , gdyż 
nie uzyskaliśmy dofinansowania.  
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Ad.4 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetu  
i Rozwoju Gospodarczego podziękował wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu 
i zamknął dzisiejsze posiedzenie.  
 
Na tym protokół zakończono.   
 
 
 
 
 
 

       Przewodniczący Komisji  

     Leszek Mierzwa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Hołdys 

 


